
ПРОТОКОЛ № 6 

от заседанието на УС на СБФД, състояло се на 26.04.2017 г. 

 

 ПРИСЪСТВАТ:  

 

От Управителния съвет: Иван Павлов, Влади Киров, Людмила Дякова, Христо 

Ковачев, Божидар Манов, Стефан Илиев, Павла Раковска, Венелин Грамадски, 

Стойчо Шишков, Марта Миронска, Мариана Вълканова, Георги Стоянов 

 

Присъстват още: Айсидора Зайднер – председател на гилдия „Художници”, 

Настимир Цачев – председател на гилдия „Анимация” 

 

РЕШЕНИЯ 

 

С пълно мнозинство на присъстващите – 12 „за”, „против”- няма, „въздържали 

се”- няма – УПРАВИТЕЛНИЯТ СЪВЕТ РЕШИ:  

1. Следващото издание на Българска филмова академия да се проведе на 13 

януари 2019 г. 

2. Определя Божидар Манов и Людмила Дякова, плюс 1 човек, определен от 

ИА „НФЦ” да извършат проучвателна процедура измежду филмовите асоциации за 

намерението им за участие в Българската филмова академия и създаването на нова 

структура и статут.  

3. Определя следващото заседание да се състои на 14 май 2018 г. от 11.00 ч. 

 4. Възлага на Венелин Грамадски и Стефан Илиев да изготвят проект за 

Правилник за работата на УС. 

5. На следващото заседание да се актуализира членския състав на СБФД, като 

се утвърди списък по гилдии с отпадналите от членство по силата на чл.23, а л.1 от 

Устава, съставен въз основа на документи от счетоводството. 

6. Препотвърждава решението за прием и възстановяване на членство, а именно: 

приемането на членове в СБФД, както и възстановяването на членство, става два пъти 

годишно – през м.юни и м.декември.  

7. Гилдиите при СБФД да актуализират вътрешните си правила за работа и 

направят писмените си предложения за: 

- промени в Закона за филмовата индустрия 

- промени в Устава на СБФД 

 

 

 

 

 

 

 


